

Circular

تعميم

Reference : EHS-PM-01-2021	الرقم المرجعي : EHS-PM-01-2021
To : Ship Owners & Operators / Shipping Agents / Third Party Agencies / Port & Marine Operators / Tanker Berth Users	إلى : ملاك ومشغلي ووكلاء السفن، مشغلي الموانئ والمنشآت البحرية، شركات تزويد الخدمات، مشغلي أرصفة الناقلات.
From : Environment, Health & Safety Department	من : إدارة البيئة والصحة والسلامة
Subject : Revision of EHS' Procedure for Obtaining No Objection Certificate for Ports & Maritime Activities	الموضوع : تعديل إجراءات إدارة البيئة والصحة والسلامة للحصول على شهادة عدم ممانعة للعمليات البحرية.
Date : 24 May 2021	التاريخ : 24 مايو 2021
<p>This circular intends to bring notice to all concerned parties regarding the amendment incorporated onto Environment, Health and Safety Department's - Ports & Maritime Section Procedure for Obtaining No Objection Certificate for Ports & Maritime Activities (PCFC-CSC-EHS-CP-02 Rev. 02 May 2021).</p> <p>Effective from 1st June 2021, the revised procedure shall be implemented.</p> <p>For any further inquiries and clarification in this regards, please contact Ports & Maritime Section on: Tel: +9714-8811881 or Email EHS.Ports@pcfc.ae Website : www.trakhees.ae</p> <p>Thanks in anticipation of your cooperation and compliance.</p>	<p>يهدف هذا التعميم إلى إخطار جميع الأطراف المعنية بشأن التعديل في إجراءات إدارة البيئة والصحة والسلامة - قسم الموانئ والنقل البحري لإصدار شهادة عدم ممانعة للعمليات البحرية (PCFC-CSC-EHS-CP-02 Rev. 02 May 2021).</p> <p>سوف يتم تطبيق الإجراء المعدل ابتداءً من تاريخ 1 يونيو 2021</p> <p>لمزيد من الاستفسارات يرجى التواصل مع قسم الموانئ والنقل البحري. رقم هاتف: +9714-8811881 ، أو عبر البريد الإلكتروني: EHS.Ports@pcfc.ae أو الموقع الإلكتروني www.trakhees.ae شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.</p>

Salem Abdul Rahman Abdulla

Director – Environment, Health & Safety Department
Ports, Customs and Free Zone Corporation

سالم عبد الرحمن عبد الله

مدير إدارة البيئة والصحة والسلامة
مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة